

UOWCHK's Associate of Business Administration in Accountancy Receives Maximum Exemptions from HKICPA

The UOW College Hong Kong (UOWCHK) is pleased to announce that its Associate of Business Administration in Accountancy (ABAA) program has been granted maximum exemptions for Modules 1-5 by the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (HKICPA) QP associate level.

This recognition indicates that graduates of the ABAA program will receive credit for completing the first five modules of the HKICPA's Qualification Programme (QP), the flagship professional accounting qualification in Hong Kong.

By obtaining this exemption, the ABAA is now formally recognized not only by the Hong Kong Council for Accreditation of Academic and Vocational Qualifications (HKCAAVQ), but also by Hong Kong's leading professional accounting body, the HKICPA.

This milestone reflects UOWCHK's commitment to delivering high-quality accounting education that meets international standards. It further strengthens the program's reputation for excellence in preparing students for careers in accounting and financial services.

UOWCHK is honored by this endorsement of the rigorous training provided by the ABAA curriculum. We will continue working to ensure our programs equip graduates with the knowledge and skills to succeed as business professionals.

香港伍倫貢學院工商管理副學士(會計學)課程獲香港會計師公會授予最大限度免修學分

香港伍倫貢學院欣然宣布,其會計學副學士課程已獲香港會計師公會授予會計專業資格認證考試副學士級別的首 5 個單元(第 1 至第 5 單元)的最大限度免修學分。

此項認可表示課程畢業生將獲豁免香港會計師公會專業資格認證考試的首 5 個單元。該考試是香港具領導地位的專業會計資格。

通過獲取此免修學分,該課程現已不僅獲香港學術及職業資歷評審局認可,還獲香港主要專業會計團體 - 香港會計師公會認可。

此里程碑體現了香港伍倫貢學院致力於提供達國際標準的優質會計教育的承諾。此舉進一步鞏固課程在培養學生會計和金融服務事業發展方面的卓越聲譽。

香港伍倫貢學院感謝公會對這項對課程嚴謹培訓的認可。我們將持續致力確保課程培養畢業生掌握所需知識和技能,成為優秀的商業專業人才。